
 10.6.22מועצת הורים, 

 

 נוכחים מצוות בית הספר 

 ת מנהל, רעות •

 נוכחים מנציגות ההורים

 גלי, יו"ר  •

 ועדת קהילה שלומית אלרום אלדג'ם,  •

 אדמית בריכטה, יו"ר ועדת תרבות  •

 נועם ליטמן, יו"ר ועדת בטיחות  •

 עדי פרידמן, יו"ר ועדה ירוקה  •

 ארנון הרשקוביץ, יו"ר ועדת תקשורת •

 מזורי, גזבריובל  •

 כיתתיים  נציגי ועדים 19 •

 

 הוועדות  סיכום פעילות 

הוק להעברת מסרים ויזואלים. צריך לעדכן תקנון -רישום פרוטוקולים, פעילות אד –  תקשורת •

 נציגות הורים כדי להתאים אותו למבנה הנוכחי. 

מאוקראינה, מכירת  איסוף מזון לנזקקים לקראת חגי תשרי, איסוף מזון לפליטים – קהילה •

 נרות חנוכה לעמותת דושן, משלוחי מנות לחיילים, איסוף סלי מזון לפסח, שישי ירוק.

, ביה"ס היה שותף בפרויקט , בנק רעיונותיום ירוק, הפנינג קהילתי, שוק "קח תן" –  ירוקה •

 .. לא יצא לפועל: יום הליכה חודשי לבי"ס, יום ניקיוןהאקלים )הובילה המנהיגות הירוקה(

, וכדאי לעודד שימוש בכלים לשנה הבאה אפשר לחשוב על שוק "קח תן" לכלי רכב גלגליים

 רב פעמיים.

פתרנו את בעיית העומס בשער בימי שישי בשל הורי א'; היציאה של כיתות א'   –  בטיחות •

רעות מדגישה שזה שער ללא מאבטח,   תודה לרעות ולעירייה! עכשיו היא מהשער הצדדי.

יש   , הוא פעיל בימי שישי ובימים בהם מסיימים כולם ביחד.אותו עם מפתח המורות פותחות

; בעיות שהוצפו בנוגע ל"נשק וסע": היעדרות תורנים, התנהגות  עדיין אתגרים ב"נשק וסע"

כמה שיותר מוקדם, ואז צוות  להתריע על כך ההורים המביאים, אוטובוסים שעומדים )צריך 

 בי"ס מבקש מהם לזוז(. 

)השכבות   סופסוף אחרי שנתיים הצלחנו לעשות פעילויות בבי"ס. אירוע פורים –  תרבות •

קיימנו טקס יום  גלי מוסיפה: . הגבוהות אמרו שהיה משעמם(, שוק בשבועות, יום המורה

ברק מודה -מיכל מסטר לטקס שבועות. הזכרון, הבאת תלמידי י"ב בוגרי ביה"ס שמגיעים

 באופן אישי על המחווה עם שובם ארצה. 



 

 עדכונים מרעות 

 ובנושא מיניות. חברתי-היה דגש השנה עם פעילות בתחום הרגשי •

 יצאנו לפעילות ב"מוסינזון", והתלמידים משם הגיעו אלינו. •

 רה., קורסי בחיאג"ס )אדם, גינה, סביבה(, קוד בדיאלוג, "צאו החוצה" –שיעורים חדשים  •

 הגענו לגמר של אליפות הסייבר. •

עד כמה  . עלה מהילדים השונותהעברנו שאלונים לילדים, להורים ולצוות לגבי הפעילויות  •

הנתונים   , זה עלה גם בקרב ההורים.ההצגות והסדנאות בכיתות היו משמעותיות עבורם 

 האלו מסייעים לנו בתכנון שנה"ל הבאה. 

תוכנית גפ"ן )גמישות פדגוגית ניהולית(, ביה"ס משרד החינוך מפעיל משנה"ל הבאה את   •

נתונים, ולכן  -חשוב שתוכנית העבודה תהיה מבוססת  מקבל תקציב לתכנון הפעילות שלו.

 צוות מורחב של ביה"ס עובד על הבנת הנתונים. 

 , עדיין מחפשים מורים לשנה"ל הבאה. כח אדםבמחסור יש  •

והוגדרה כהצלחה   השתלבה בכל מיני דרכים בביה"ס, הכיתה כיתת חינוך מיוחדלנו היתה  •

 כיתות כאלו.  3בשנה"ל הבאה תהיינה  .גדולה

 אירועי סופשנה •

o  .לאורך השנה קיימנו אירוע סיום שכבת ו' יתקיים הפעם בצורה שונה מהרגיל

הטקס יוחלף ביום שיא שיכלול טיול, אירוע סיום מחוץ    –מפגשי הורים, ילדים וצוות 

 טי. פר-לבי"ס ואפטר

o 'האקולוגי )בשני  , יתקיים בפארק ה' יתקיים סיום שנה אחר מהרגיל-גם לשכבות א

יהיה דוכן  , בניית עפיפונים והפרחתם.האירוע יכלול פרידה מהמחנכותסבבים(. 

 גלידה.

 גלי מוסיפה 

. )בגין, הירוק ונחשון( במבט קדימה, בעוד שנתיים מסיימי ו' יהיו מספר גדול של כיתות •

)שאמורה להיפתח   1200בשכונת באותו זמן אמורה לפעול כבר חטיבת ביניים חדשה 

 . עם אצבע על הדופק, אנחנו כבר (2024בספטמבר 

 , תודה לרעות. שנפרדים מבי"ס פרידה מנציגי כיתות ו' •

 


